
Zápis z jednání Komise pro sport 
a tělovýchovu Rady města 
Humpolce konaného dne 10.6. 
2024 

 

Přítomni dle prezenční listiny: Mgr. Václav Alenka, Pavel Burda, Ing. Ondřej 
Dygrýn, Ing. Josef Kameš, Ing. Imrich Brdečka, Mgr. Alena Kukrechtová 
Omluveni: Mgr. Pavel Hrala, Bc. Anna Příhodová, Roman David, Ondřej 
Kubů, Ladislav Peterka 

 
Program:  

 

 
1. Zahájení 
2. Návrh obsahových změn dotačního titulu na rok 2025 

3. Seznámení sportovní komise s návrhem podávání žádostí o 
dotace na rok 2025 online přes systém Vera 

4. Návrh změny smluvních vztahů nájemné x výpůjčka 

 

 

 

 
1. Zahájení 

Předseda komise Mgr. Václav Alenka zahájil jednání v 16.00 hod ve velké 
zasedací místnosti MěÚ Humpolec přivítáním přítomných členů. Komise byla 
usnášeníschopná. Jednání se jako hosté zúčastnili Bc. Ivana Bulantová a 
Ing. Nikola Soukupová, MSc. 

 

 

 

 
2. Návrh obsahových změn dotačního titulu na rok 2025 

 
A) odstranění „zejména“ na mládež z popisu dotačních podprogramů 

Na jednání sportovní komise byly probrány možnosti, jak lépe 
dotační podprogramy specifikovat a zda je cílit pouze na 
mládež nebo i na dospělé. V rámci návrhů změn od pracovní 
skupiny byly předloženy tři možnosti řešení.  

Sportovní komise doporučuje sjednotit podmínky jednotlivých 
podprogramů s maximální podporou pro dospělé 20 % z výše 
poskytnuté dotace. Na mládež musí být využito minimálně 80 
% poskytnuté dotace.  

PRO: 6  ZDRŽELI SE: 0  PROTI: 0 

B) oprávněný žadatel mimo Humpolec 

Dalším z návrhů změn dotačního titulu byla úprava 
specifikace oprávněného žadatele, především u 
podprogramu A2.  



Sportovní komise doporučuje nechat definici oprávněného 
žadatele jako doposud, tzn. oprávněným žadatelem je i 
osoba fyzická či právnická se sídlem jiným než v Humpolci 
v případě, kdy její činnost prokazatelně zasahuje na území 
Humpolce a jeho obyvatele.  

PRO: 6  ZDRŽELI SE: 0  PROTI: 0 

V rámci sportovní komise byl dán návrh, zda by u 
podprogramu A2 (jednorázové akce) mohla žádosti nejdříve 
projít sportovní komise a následně doporučila / nedoporučila 
k hodnocení pro hodnotící komisi. 

 

C) uznatelné náklady – doplnit např. a odstranit čísla účtů  

Pracovní skupina navrhla jednoznačně specifikovat 
neuznatelné náklady, a za uznatelné považovat všechny 
náklady, které nejsou neuznatelné. Na základě čehož je 
v návrhu uvedeno odstranění čísel účtů dle účtové osnovy a 
doplnění slova například k uznatelným nákladů.  

Sportovní komise doporučuje odstranit čísla účtů dle účetní 
osnovy a doplnit slovo např. k uznatelným nákladům. Dále 
sportovní komise doporučuje jednoznačně specifikovat 
neuznatelné náklady.  

PRO: 6  ZDRŽELI SE: 0  PROTI: 0 

Členové sportovní komise uvedli, že by se rádi vyjádřili 
k uznatelným a neuznatelným nákladům v rámci návrhu nové 
podoby dotačního titulu. Pracovní skupina má za úkol poslat 
návrh konkrétních neuznatelných a uznatelných nákladů 
sportovní komisi k připomínkování.  

 
D) uznatelný náklad – sportovní dresy 

Sportovní dresy, které byly pro rok 2024 uznatelným 
nákladem, byly hojně diskutované, a proto byl návrh ohledně 
toho, zda sportovní dresy nechat uznatelným nákladem či 
ne.  

Sportovní komise doporučuje ponechat sportovní dresy 
uznatelným nákladem a mezi uznatelné náklady zařadit i 
sportovní oblečení s logem klubu a logem města pro mládež. 
Výše podpory je stanovena na max. 1 500,- Kč na jednoho 
člena mládeže. Dále sportovní komise doporučuje mezi 
neuznatelné náklady uvést sportovní obuv. 

PRO: 6  ZDRŽELI SE: 0  PROTI: 0 

 

E) kontrola odměny pro trenéry 

Za účelem zvýšení efektivity kontroly využívání dotace na 
odměnu pro trenéry je dán následující návrh – výplaty a 
odměny pro trenéry musí žadatelé vyplácet bezhotovostně na 
bankovní účet.  

Sportovní komise doporučuje dát do dotačního titulu 
podmínku pro vyplácení odměn trenérům bezhotovostně na 
bankovní účet.  



PRO: 5  ZDRŽELI SE: 1  PROTI: 0 

 

F) prodloužení lhůty pro podání vyúčtování dotace 

Na základě požadavku od největších žadatelů je po 
konzultaci s auditorkou paní Vincencovou navrženo 
prodloužení lhůty pro podání vyúčtování do 15.2. 
následujícího roku.  

Sportovní komise doporučuje prodloužit lhůtu pro podání 
vyúčtování do 15.2. následujícího roku. 

PRO: 6  ZDRŽELI SE: 0  PROTI: 0 

 

G) podmínka zveřejnění účetní závěrky 

Pracovní skupina navrhuje dát do dotačního titulu podmínku, 
že žadatel o dotaci musí mít zveřejněnou účetní závěrku za 
předchozí kalendářní rok.  

Sportovní komise se k podmínce zveřejňování účetní závěrky 
nevyjádřila, protože nezná přesná pravidla a zákonná 
ustanovení. 

PRO: x  ZDRŽELI SE: x  PROTI: x 

 

H) změna smluvních vztahů z nájmu na výpůjčku - spojeno s 
bodem č. 4) Návrh změny smluvních vztahů nájemné x výpůjčka  

Sportovní komise byla seznámena s analýzou nájemních 
smluv a smluv o výpůjčce. Na základě provedené analýzy 
navrhuje uzavřít se všemi spolky smlouvu o výpůjčce 
sportoviště.  

Sportovní komise doporučuje uzavřít se sportovními spolky 
smlouvy o výpůjčce na městská sportoviště.  

 

PRO: 6  ZDRŽELI SE: 0  PROTI: 0 

 

3.  Seznámení sportovní komise s návrhem podávání žádostí o dotace na rok 2025 
online přes systém Vera 

 
Sportovní komise byla seznámena s návrhem podávání 
žádostí o dotace online přes systém Vera. Předložené 
informace komise vyslechla a prodiskutovala  

 

 

Jednání komise bylo ukončeno v 18.30 hod. 

 

             Mgr. Václav Alenka  
         předseda komise 

                              pro sport a tělovýchovu 


